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DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ

A la ciutat de Burjassot, en la data i a l'hora indicada, es reuneixen a la Sala de Plens d'aquest Ajuntament els

regidors susdits, davall la presidencia de l'alcalde-president de l'Ajuntament, per a celebrar la sessió

ordinaria del Pie, en primera convocatoria. Hi actúa com a secretan el qui ho és de la corporació.

Una vegada comprovada l'assisténcia de membres suficients per a constituir válidament el Pie, l'alcalde

declara oberta la sessió i entra, a continuado, a tractar els assumptes que componen l'ordre del dia.

ASSUMPTES TRACTATS

1. LECTURA IAPROVACIÓ, SI ESCAU, DE L'ESBORRANY DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR

S'aprova l'esborrany de l'acta del Pie de la sessió anterior, número 23, de data 19 de desembre de 2014, tal

com ha sigut redactada per Secretaria.
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2. CORRESPONDENCIA I PUBLICACIONS LEGALS

No h¡ ha correspondencia ni publicacions legáis sobre les quals donar compte en aquesta sessió

SECRETARIA

3. SECRETARIA. CONTROL I FISCALITZACIÓ PEL PLE DELS DECRETS D'ALCALDIA-
PRESIDÉNCIA I DELS DELEGATS D'ÁREA, AIXÍ COM DELS ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN
LOCAL (EXP. 000009/2015-00)

Vista la proposta del delegat de Tarea, transcrita tot seguit:

«D'acord amb el que dtsposa l'article 42 del ROFRJ de les entitats locáis, aprovat peí RD 2568/1986, de 28 de

novembre, es dona compte de les resolucions dictades per l'Alcaldia i pels regidors delegats d'árees en

materia de la seua competencia, des de la núm. 3430, de 15/12/2014, fins a la núm. 3553, de data

31/12/2014, ambdues ¡nclusivament; i des de la núm. 1, de T1/01/2015, fins a la núm. 75, de data

15/01/2015, ambdues inclusivament. Així com de les actes de les sessions de la Junta Govern Local del mes

anterior, corresponents a les núm. 39, 40 i 41, de 15, 22 i 30 de desembre de 2014 respectivament; i la

núm. 1 de data 12 de gener de 2015, ais efectes de control i fiscalització deis órgans de govern municipal

peí Pie, competencia atribuida pels articles 22.a) i 46.2.e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les

Bases del Régim Local i article 104 del ROF».

El Pie en queda assabentat.

4. SECRETARIA. DONAR COMPTE DE LA INTERLOCUTÓRIA RECAIGUDA EN EL PA NÚM.
373/2014 INTERPOSAT PER LA DELEGACIÓ DE GOVERN DE LA COMUNITAT VALENCIANA
CONTRA L'AJUNTAMENT DE BURJASSOT PER LA IMPUGNACIÓ DE L'ACORD DEL PLE SOBRE
LA MODIFICACIÓ DE LA RLT PER A LA INCORPORACIÓ DEL PERSONAL DE LES PISONES
MUNICIPALS (EXP. 000186/2014-00)

Vista la proposta del delegat de l'área, transcrita tot seguit:

«Amb data 12/01/2015, núm. 471, s'ha rebut en el registre d'entrada de l'Ajuntament l'escrit remes peí Jutjat

Contenciós Administratiu núm. 7 de Valencia, relatiu a la Interlocutória núm. 390/2014, de 18/12/2014, dictada

en el Procediment Abreujat núm. 373/2014, en el recurs interposat per la Delegado de Govern de la

Comunitat Valenciana contra la impugnació de l'acord de Pie sobre la modificado de la RLT per a la

incorporado del personal de les piscines municipals.

La part dispositiva de la interlocutória és la següent:

Es declara la satisfácelo extraprocessal de les pretensions exercitades peí recurrent, l'advocat de

l'Estat per la Delegado del Govern a la Comunitat Valenciana, que declara el procediment

acabat; acordat l'arxiu del recurs i deixa nota en el registre sense fer imposició de costes expressa.

Per tot aixó, eleva a la Junta de Govern Local la següent proposta de

ACORD

Primer. Quedar assabentats de la sentencia esmentada.

Segon. Traslladar-la al negociat que va tramitar l'expedient.

Tercer. Remetre una copia d'aquest acord al Jutjat Contenciós Administratiu núm. 7 de Valencia perqué en

prenga coneixement i ais efectes oportuns».
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El Pie en queda assabentat.

GOVERNACIÓ

5. GOVERNACIÓ. MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL BLOC-COALICIÓ COMPROMÍS SOBRE EL
RECONEIXEMENT OFICIAL DEL GENOCIDI ARMENI (EXP. 000001/2015-01)

Vista la proposta del delegat de Tarea, transcrita tot seguit:

«Emili Altur Mena, portaveu del grup Bloc-Coalició Compromís, a l'Ajuntament de Burjassot, a l'empara del

que disposa l'article 91.4 del Reglament d'Organització, Funcionament i Régim Jurídic de les Entitats Locáis,

d'acord amb l'art. 97.3 de l'esmentat text reglamentan, presenten al Plenari per al seu debat i aprovació si

s'escau, lasegüent

MOCIÓ

Enguany es compleixen 100 anys del genocidi armeni, considerat com el primer genocidi del segle XX.

Entre els anys 1915 i 1921 tingueren lloc un conjunt de massacres i deportacions de al poblado armenia de

Tactual territori de Turquía, especialment durant el régim deis Joves Tures, en el qual moriren 1.500.000

d'armenis i altres 2.000.000 hagueren d'abandonar les seues llars i escampar-se per tot el món, formant la

gran Diáspora Armenia.

Les massacres es caracteritzaven per la seua brutalitat i la utilització de manees forgades amb les

deportacions en condicions extremes, que generalment portava a la mort a molts deis deportats. Un extermini

que Tadvocat polonés Rafael Lemkin ho va qualificar com a genocidi, utilitzant aquest terme per primera

vegada en el vocabulari internacional.

Actualment Turquía nega Texisténcia del genocidi, la qual cosa han reconegut paísos com Uruguai, Argentina,
Bélgica, Canadá, Xile, Xipre, Franga, Grecia, Italia, Liban, Lituánia, Holanda, Polonia, Rússia, Eslováquia,

Suécia, Sutssa, El Vaticá, Venecuela, etc.

El Genocidi Armeni ha estat reconegut per 44 estats deis Estats Units i 3 comunitats autónomes de TEstat

espanyol (País Base, Catalunya i Canáries).

L'any 1984 TONU i Tany 1987 el parlament Europeu reconeixen els fets del Genocidi Armeni, qualificant-ho

com a crim contra la humanitat.

Per tot acó, proposem els següents

ACORDS

Primer. El Pie de l'Ajuntament de Burjassot acorda el reconeixement oficial del genocidi armeni i condemna

els crirns contra la humanitat que es realitzaren durant aquest.

Segon. Traslladar el contingut d'aquesta moció a TAssociació Ararat de Mislata (c/ Pirotécnic Gori, 23 A)

Tercer. Traslladar el contingut d'aquesta moció al ministre d'Afers Exteriors, ais grups polítics amb
representado al Congrés deis Diputats, ais grups polítics amb representació a les Corts valencianes, a

l'Ambaixada d'Armenia a TEstat espanyol i a tot el teixit associatiu de Burjassot».
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Obert el torn d'intervencions, n'hi ha les següents:

Peí grup Popular, Cristina Subiela manifesta que el seu grup está en contra de qualsevol genocidi i, per

descomptat, condemna aquests crims No obstant aixó, considera que pronunciar-se sobre el que planteja

aquesta moció excedeix els seu carree com a regidora en aquest Ajuntament. La seua tasca se cenyeix al

poblé de Burjassot i correspon a altres estaments superiors pronunciar-se sobre aquests temes.

Peí grup Bloc-Compromís, Lluna Arlas manifesta que el motiu de presentar aquesta moció es deu al fet

que el passat 14 de gener el seu grup va rebre un escrit de l'associació armenia Ararat per a sol-licitar, a

través d'aquesta moció, el reconeixement del genocidi armeni, del qual es compleixen ara, en 2015,100 anys.

Tot seguit, la regidora fa una breu exposició del contingut de la seua moció i, en finalitzar, sol-licita, tal com li

va demanar el president de l'associació, guardar un minut de silenci per les victimes del genocidi, així com per

la familia armenia de set membres que fou assassinada la setmana passada.

Finalment, sol-licita a la resta de grups que donen el seu vot favorable a aquesta moció.

Peí grup Socialista, Olga Camps manifesta que el seu grup considera que agó és un conflicte internacional

en qué ara mateix no han d'entrar i, per tant, s'abstindran.

Peí grup Bloc-Compromfs, Lluna Arias agraeix l'abstenció i aclareix que en molts ajuntaments s'ha aprovat

per unanimitat i li pareix molt incoherent la postura del Partit Socialista. Dona les grácies a l'associació per

haver-los donat l'oportunitat de solidaritzar-se amb el poblé armeni i els trasllada el suport del seu grup polític.

Peí grup Socialista, José Ruiz ratifica el que ha dit la portaveu del Partit Socialista i, per tant, el seu grup
s'abstindrá en la votació.

L'alcalde manifesta que al final de la sessió plenária faran un minut de silenci.

Finalitzat el torn d'intervencions, el Pie, per tres vots a favor (2 Bloc i 1 EU) i díhuit abstencions (10 PP i 8

PSOE), acorda aprovar, en els termes exactes, la proposta anteriorment transcrita, que ha rebut el dictamen

de la Comissió Informativa de Governació de 22 de gener de 2015.

6. GOVERNACIÓ MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL BLOC-COALICIÓ COMPROMÍS SOBRE LA
UTILITZACIÓ DE LES INSTALLACIONS DE L'EDIFICI AUSIÁS MARCH (EXP. 000020/2015-
01.02.02)

Vista la proposta del delegat de Tarea, transcrita tot seguit:

«Emili Altur Mena, portaveu del grup Bloc-Coalició Compromís, a l'Ajuntament de Burjassot, a l'empara del

que disposa l'art. 91.4 del Reglament d'Organització, Funcionament i Régim Jurídic de les Entitats Locáis,

d'acord amb l'art. 97.3 de l'esmentat text reglamentan, presenten al Plenari per al seu debat i aprovació si

s'escau, la següent

MOCIÓ

El poblé de Burjassot necessita centres dotacionals per alguns del seus barris. Per aixó, aprofitant la línia

pressupostária del Pía Confianca, fa anys que es va aprovar des de la Generalitat Valenciana la construcció

d'un centre al carrer Ausiás March de Burjassot. L'edifici es va construir a bon ritme, i l'any 2012 ja estava
terminat i llest per a ser utilitzat.

Pero estem a gener de 2015, amb l'edifici acabat, i els ciutadans i ciutadanes de Burjassot des de fa mesos,

paguen amb els seus impostos les despeses corrents (llum i aigua) de l'edifici i encara no han pogut ni tan

sois accedir a ell.
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Diferents col-lectius del poblé reivindiquen de manera continua l'obertura d'aquest centre per poder utilitzar
les seues instal-lacions, entre elles, la comunitat educativa del col-legi Sant Joan de Ribera. La Conselleria
d'Educació ha manifestat la seua voluntat de traslladar l'alumnat a una altra ubicació mentre es fan les obres,

Una possibilitat és el Centre Díaz Pintado, molt allunyat de Tactual escola.

Des del grup municipal Bloc-Coalició Compromís, i una vegada consultades les persones directament
implicades, considerem que seria molt mes adequat, I mes cómode per l'alumnat i pares i mares, el trasllat

temporal a un altre centre mes proper, com el Centre del carrer Ausiás March, o la Casa de Cultura de
Burjassot. Qualsevol deis dos centres podrien reunir les condicions necessáries per acollir l'alumnat i el

professorat del Sant Joan de Ribera.

Per tot l'exposat es proposen al pie municipal els següents

ACORDS

Primer. Instar a la Generalitat Valenciana a solucionar els problemes que fan impossible que l'Ajuntament de
Burjassot puga accedir a les instal-lacions de l'edifici Ausiás March.

Segon. Demanar a la Policía Local un informe sobre les greus conseqüéncies tant de tránsit com personáis
que provocaría el desplacament diari deis alumnos, majoritáriament domiciliats en la zona del poblé on es

traben els altres centres citats en aquesta moció, al Centre Díaz Pintado.

Tercer. Demanar un informe ais técnics municipals sobre l'adequació del centre Ausiás March i de l'antic
centre coreográfic, annex a la Casa de Cultura, per a acollir activitat docent i escolar.

Quart. Demanar a la Conselleria d'Educació, Cultura i Esport la recepció, amb la major urgencia possible, del
Centre Ausiás March, ja que s'espera que les obres del CEIP Sant Joan de Ribera comencen en breu.

Clnqué. Traslladar el present acord a la Conselleria d'Educació, Cultura i Esport, a tots els portaveus deis
grups parlamentaris amb representado en les Corts valencianes, a tot el teixit associatiu de Burjassot i a la

direcció i I'AMPA del col-legi Sant Joan de Ribera».

Obert el torn d'intervencions, n'hi ha les següents:

Peí grup Popular, Cristina Subiela manifesta que el seu grup canviará el sentit del vot en la comissió i
votará a favor. Diu que en aquesta moció s'está demanant agílitzar l'entrega formal de l'edifici Ausiás March,
perqué se n'ha demorat l'entrega per un contenciós entre la Generalitat i l'empresa adjudicatária de les obres.

Peí grup Bloc-Compromís, Emili Altur agraeix a tots els grups el seu suport a aquesta moció, que va náixer
com a conseqüéncía d'una reunió que va tindre lloc amb els pares i mares del col-legi Sant Joan de Ribera en
qué els van informar de les obres que s'han de fer al centre i en qué es van plantejar una serie de possibilitats

que es resumeixen en la moció que exposa breument tot seguit.

Peí grup Esquerra Unida, Alicia Moreno manifesta que el seu grup considera que és una qüestió de sentit
comú, que ha costat diners al poblé i que és una ximpleria que aquest centre estiga tancat. Per tant, cal
deixar les sigles de costat i mirar els interessos de les persones: per aixó, donaran suport a la moció.

Peí grup Popular, Cristina Subiela manifesta que no té sentit el que ha dit la portaveu del Partit Socialista,
perqué a mes de saber que hi ha un contenciós, en quin cap cap que la Generalitat estiga emprenyant el
poblé de Burjassot, retenint l'entrega d'un edifici que no li serveix per a res [a la Generalitat].

Peí grup Bloc-Compromís, Emili Altur demana que se solucione el que caiga, pero que entregueni l'edifici
d'una vegada a l'Ajuntament de Burjassot, perqué el que és un fet innegable és que encara no teñen ledifici i
que sí que hi ha un litigi entre la Generalitat i l'empresa constructora en qué aquest Ajuntament no té res a

veure.
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Peí grup Socialista, Olga Camps contesta a la portaveu del Partit Popular que faga una oposició útil i

responsable en aquest poblé i que aprofite la línia directa que té amb la Generalitat, que és del Partit Popular,

per a informar del que passa en aquest tema i ho puguen conéixer la resta de grups municipals.

L'alcalde manifesta que a cada reunió que ha mantingut amb la consellera d'Educació s'ha emportat un

plánol de Burjassot per a explicar-li el maltractament que pateix l'alumnat del col-legi Sant Joan de Ribera i

per a exposar-li que la solució proposada de portar els alumnes encara mes lluny provocaría una dispersió

tremenda i dos anys de maltractament que aquest equip de govern no tolerará.

Agraeix al Partit Popular el vot a favor, perqué acó demostra que no és una qüestió de partits polítics, sino del

treball d'un equip, perqué, finalment un centre que porta dos anys acabat i del qual aquest poblé está pagant

llum, aigua i la resta de servéis, s'entregue definitivament a aquest Ajuntament.

Finalitzat el torn d'intervencions, el Pie, per unanimitat, acorda aprovar, en els termes exactes, la proposta

anteriorment transcrita, que ha rebut el dictamen de la Comissió Informativa de Governació de 22 de gener

del 2015.

7. GOVERNACIÓ. MOCIÓ DEL GRUP BLOC-COMPROMÍS SOBRE DETERMINÁIS ASPECTES DE
LES BASES DE LES CONVOCATÓRIES EN ELS PROCESSOS SELECTIUS (EXP. 000033/2014-01)

Vista la proposta del delegat de l'área, transcrita tot seguit:

«Emili Altur Mena, portaveu del grup Bloc-Coalició Compromís, i Olga Camps, portaveu del grup PSPV-PSOE

a I'Ajuntament de Burjassot, a l'empara del que disposa l'article 91.4 del Reglament d'Organització,

Funcionament i Régim Jurídic de les Entitats Locáis, d'acord amb l'article 97.3 de l'esmentat text reglamentan,

presenten al Pie, per al seu debat i aprovació, si escau, la següent

MOCIÓ

A Burjassot, segons dades del SERVEF del mes d'octubre d'aquest any, hi ha 4952 persones aturadas. La

funció pública en general, i l'Ajuntament en particular, son llocs on es genera ocupació i son una esperanca

per a moltes persones per a trabar treball. Gestionar esta ocupació des del mes estríete criteri d'igualtat

d'oportunitats és un tema fonamental sempre per qüestions etiques. Ho és encara mes en un moment en qué

la sensibilitat social respecte a mals comportaments deis polítics és molt elevada.

Per a la selecció del personal al servei de les entitats locáis de la Comunitat Valenciana, és d'aplicació el que

estableix la Llei 10/2010, de 9 de juliol, de la Generalitat, d'Ordenació i Gestió de la Funció Pública Valenciana

i peí Decret 33/1999, Reglament de Selecció, Provisió de Llocs de Treball i Carrera Administrativa del

Personal compres en l'Ámbit d'Aplicació de l'esmentada Llei. Així mateix és d'aplicació al personal de les
entitats locáis, el Reial Decret 896/1991, de 7 juny, de Regles Básiques i Programes Mínims a qué ha

d'ajustar el procediment de selecció deis funcionaris de ¡'Administrado Local, incloent en totes les

convocatóries un tema d'igualtat de genere.

Aquesta legislado admet moltes possibilitats. Els membres deis Tribunals de Selecció poden ser nomenats a

partir d'una decisió de l'equip de govern com es realitza a l'Ajuntament de Burjassot. Pero també pot fer-se el

procés de selecció mitjangant un procés aleatori que complisca estrictament la legalitat vigent. Fer-ho d'una

forma o d'una altra no és una qüestió intranscendent ni molt menys.

Hem de generar les condicions mes adequades per a qué la igualtat d'oportunitats a l'accés al treball a

l'Ajuntament de Burjassot siga no només un principi teóric sino per a qué facen impossible qualsevol

comportament que permeta desconfiar a la ciutadania de la manca de transparencia i de la imparcialitat de la

institució municipal.
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Amb aqüestes motivacions presentem la proposta següent

ACORD

Primer. Les bases de les convocatóries serán acordades al si de la Mesa General de Negociado deis

empleats públics.

Segon. Els membres deis tribunals de selecció serán nomenats d'entre funcionarles i funcionaris de carrera

per l'Órgan de Govern de la corporació, garantint que la seua pertinenca ais tribunals siga sempre a títol
individual, en compliment del principi d'imparcialitat establit per l'article 60.3 de I'EBEP.

Tercer. En la composició deis tribunals, s'ha de garantir la paritat entre homes i dones, d'acord amb el que

estableix l'article 60.1 de I'EBEP.

Quart. El nombre de membres deis tribunals en cap cas será inferior a cinc, segons el que estableix l'article 4

del Reial Decret 896/1991, de 7 juny, de Regles básiques i programes mínims a qué s'ha d'ajustar el

procediment de selecció deis funcionaris de l'administració local.

Cinqué. Amb la finalitat d'assegurar la professionalitat deis membres del tribunal, exigida per l'article 60.1 de

I'EBEP, aquests hauran de ser funcionaris o funcionarles que tinguen una titulació igual o superior a la

requerida per ais llocs de treball que s'hagen de proveir i pertányer al mateix o superior grup o subgrup de

titulació.

Sisé. La Mesa General de Negociado fixará una llista de components de l'órgan especialitzat i permanent per

a la selecció del personal funcionan i laboral, que haurá de contindre professionals deis diferents grups i

subgrups i professions que composen I'Administrado.

Seté. El llistat s'ordenará per grups, subgrups i árees de coneixements professionals. L'ordre d'actuació

s'iniciará d'acord amb un sorteig celebrat en la Mesa General per a cada convocatoria. Queden exclosos els
que ja hagen actuat en un procés anterior mentre hi haja prou components per a la propera.

Vuité. La pertinenga a l'órgan de selecció será obligatoria, excloent-ne, en cada cas, a aquelles persones que

incórreguen en alguna incompatibilitat, que están obligades a comunicar. Se'n poden excloure igualment per

causa justificada davant la Mesa General.

Nové. Els sindicats amb representado en la mesa de negociado tindran un representant amb veu pero sense

vot, com a observadora en cada convocatoria».

Obert el torn d'intervencions, n'hi ha les següents:

Peí grup Popular, Cristina Subiela manifesta que el seu grup está d'acord amb totes aqüestes qüestions

que es plantegen en la moció, si son en pro de la transparencia, la paritat i la igualtat d'oportunitats en l'accés

de totes les persones a aquesta administrado. Pero que hi ha unes qüestions que li preocupen, perqué son

acords que ja están arreplegats per llei. El que mes li preocupa és el que diu una frase, al final de la moció, en

relació amb la qual pregunta si és que están reconeixent que fins ara no hi ha hagut igualtat d'oportunitats per

a l'accés al treball en aquest Ajuntament. Si és que fins ara no estaven complint la llei. Per aixó, el seu grup

demana que aquests acords es retiren o es matisen.

Peí grup EU, Alicia Moreno manifesta que totes les contractacions que s'efectuen han de ser el mes

transparents possibles, per aixó el seu grup votará a favor.

Peí grup Bloc-Compromfs, Emili Altur manifesta que aquesta és una moció tipus que presenta el sindicat

Comissions Obreres en molts ajuntaments i que Compromís l'ha feta seua. En ella es presenten una serie de

mesures per a garantir la transparencia i la publicitat en l'accés a la fundó pública. Una moció té básicament

dues parts, una expositiva, que no té carácter vinculant, en la qual s'explica el motiu per la qual es presenta i

el motiu peí qual després es formulará la petició. I una part executiva, que son els acords que es preñen.
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Quan es treballa en la part executiva, hi ha vegades que es recullen fets que ja preveu la llei amb l'esperit de

reforcar el que es demana en la moció. Evidentment, cada un pot interpretar les coses de moltes maneres.

Continua dient que s'han esmentat disposicions de l'any 1991, i cal recordar que des de l'any 1991 fins a l'any

2003, que va ser el primer any de Compromís en aquest Ajuntament, governava el Partit Socialista. Si es féu

alguna que no s'havia de fer, el Partit Popular ho podia haver impugnat, com a oposicíó, perqué tenia accés a

tota la documentado de les convocatorios de les places publiques. La filosofia de la moció és la de

Compromís: transparencia.

Peí grup Socialista, José Ruiz manifesta que aquesta moció no té desperdici, perqué en la proposta

contravé les dues Neis que están d'aplicació en aquests moments. Per exemple, en el primer punt, que parla

de les bases de les convocatóries, diu 's'acordará' i ha de dir 'es negociará', i acó ho preveu l'Estatut Básic de

l'Empleat Públic en l'article 37.1. En el punt segon, sobre el nomenament del tribunal, diu 'serán' i ha de dir

'podran ser1. En el punt sisé, diu que la mesa de negociado 'fixará' i ha de dir 'negociará', i així en cada un

deis punts. Aleshores, es posa en dubte el que es fa bé? L'Estatut s'ha complit sempre estrictament, i en

l'article 60.2 diu clarament quines persones no poden formar part deis tribunals.

Diu que el seu grup votará en contra perqué no está d'acord ni amb la part expositiva ni amb la part executiva

d'aquesta moció.

Finalitzat el torn d'intervencions i sotmés a votació el dictamen desfavorable de la Comissió Informativa de

Governació de 19 de febrer de 2015, per huit vots a favor (8 PSOE) i tretze vots en contra (10 PP, 2 Bloc-

Compromís i 1 EUPV), el Pie acorda rebutjar el dictamen i aprovar la moció transcrita adés en els termes

exactes.

Nota del secretar!: Finalitzada la votació d'aquest assumpte, l'alcalde manifesta que, ates que s'aprovat la

moció, vol deixar constancia que, des del seu punt de vista, no s'ajusta a la legalitat i, per aixó, demanará els

informes jurídics pertinents.

8. GOVERNACIÓ. APLICACIÓ ALS FUNCIONARIS DE L'AJUNTAMENT DE BURJASSOT DEL
DECRET 175/2006, DE 24 DE NOVEMBRE, DEL CONSELL, PEL QUAL ES REGULEN LES

CONDICIONS DE TREBALL DEL PERSONAL AL SERVEI DE L'ADMINISTRACIÓ DEL CONSELL
(EXP. 000164/2014-01.02.02)

Vista la proposta del delegat de l'área, transcrita tot seguit:

«Havent donat compte deis expedients tramitats i deis informes emesos per la Delegado del Govern, per la

Direcció General d'Administració Local, per la técnica de Recursos Humans, peí secretan de l'Ajuntament i

per la interventora municipal (en aquest últim, s'indicava que en aquesta fase de l'expedient no detectava que

hi haguera reconeixement de drets i obligacions de contingut económic), el Pie de l'Ajuntament de Burjassot,

considerant que no s'aplicava ais funcionaris de l'Administració Local el Decret 175/2006, de 24 de novembre,

del Consell, peí qual es regulen les condicions de treball del personal al serve! de PAdministració del Consell,

va acordar, en la sessió de 28 d'octubre de 2014, iniciar l'expedient de revisió d'ofici del Decret del regidor de

Governació núm. 3378, de data 28-12-2012, peí qual es concedia, basant-se en aquella disposició i amb

efectes de 28-12-2012, una reducció horaria de la jornada en una hora diaria sense deducció de retribucions

sol-licitada per la funcionaría, Ana Isabel Zarzuela Luna (exp. núm. 125/2012-01.02.02). A la interessada, a

mes de la reducció de la jornada laboral en una hora diaria sense deducció de retribucions, se li apliquen, en

el complement específic, 195 euros/mes per mes dedicado.

De conformitat amb el que estableix l'article 102 de la LRJPAC, per a poder dur a terme aquesta revisió d'ofici

es va sol-licitar al Consell Jurídic Consultiu de la Comunitat Valenciana el preceptiu dictamen vinculant.

En data 08-01-2015, núm. 2015000299, va tindre entrada en aquest Ajuntament el Dictamen 715/2014, del

Consell Jurídic Consultiu (exp. 691/2014), en el qual considera que el Decret 175/2006, de 24 de novembre,

del Consell, peí qual es regulen les condicions de treball del personal al servei de l'administració del Consell,

és aplicable ais funcionaris de l'administració local.

^
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En l'esmentat Dictamen es diu, entre altres coses, que:

(...) cal assenyalar que el mateix Tribunal Suprem (Sala 3a, Sécelo 7a del Contenaos Administratiu),
en la Sentencia de 30 de gener de 2008, va considerar aplicable efe funcionaris de ¡'Administrado
Local el Decret 34/1999 de la Comunitat Valenciana, que posteriorment fou derogat peí Decret
175/2006, de 24 de novembre, que va mantindre en l'article 7.1.c) la possibilitat de reducció de
jornada per al personal que, per rao de malaltia ¡larga o crónica no puga realitzar la seua jornada
laboral completa, sense que tal reducció genere deducció de retribucions si tal reducció no supera

l'hora diaria.

(...) dins de les disposicions legáis estatals de contingut imperatiu que predeterminen la jomada
laboral i l'horari de treball, la seua fixació concreta i el régim aplicable ais supósits de reducció de
jornada, jornades especiáis, el régim de les vacances o els permisos, es pot articular aplicant be la
normativa estatal, o bé la normativa autonómica corresponent, pero sempre després d'haver sigut
examinada i debatuda aquesta qüestió en la mesa de negociado sobre les condicions de treball que

corresponga.

Per tot aixó, proposa al Pie de l'Ajuntament, amb el dictamen previ de la Comissió Informativa de Governació,

l'adopció del següent
ACORD

Primer. Quedar assabentats del Dictamen 715/2014 (exp. 691/2014) del Consell Jurídic Consultlu de la
Comunitat Valenciana i, en conseqüéncia, declarar que no escau declarar la nuHitat de pie Dret ni, peí;tant,
revisar d'ofici per motius de legalitat, el Decret del regidor delegat de Governació num. 3378/2012 de 28 de
desembre, peí qual va concedir una reducció de la jornada laboral, d'una hora diana, a la funcionaría
municipal Ana Isabel Zarzuela Luna, sense reducció de les retribucions.

Segon. De conformitat amb el Dictamen 715/2014 (exp. 691/2014) del Consell ^?*!*™ul«" *? "J
Comunitat Valenciana, aplicar ais funcionaris de l'Ajuntament de Burjassot el Decret 175/2006, de 24 de
novembre, del Conselí, peí qual es regulen les condicions de treball del personal al serve, de radm.mstrac.ó

del Consell.

Tercer. Notificar aquest acord a la funcionaría municipal Ana Isabel Zarzuela Luna.

Quart. Comunicar l'acord adoptat al Consell Jurídic Consultiu de la Comunitat Valenciana»».

Sense intervencions, el Pie, per unanimitat, acorda aprovar, en els termes exactos la PW«» a*"1orment
transcrita, que ha rebut el dictamen de la Comissió Informativa de Governació de 22 de gener de 2015.

HISENDA

9 RENDES I EXACCIONS. PROPOSICIÓ DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÉDITS NÚM.
1/2015i DE: UINSTITUT MUNICIPAL DE CULTURA I JOVENTUT DE BURJASSOT (EXP.

000001/2015-07)

Per unanimitat, els assistents acorden retirar aquest punt per a incorporar nova documentado a l'expedient.

PROMOCIÓ ECONÓMICA

INFORMÁTICA I TECNOLÓGICA» (EXP. 000033/2014-05.60.01)

Vista la proposta del delegat de l'área, transcrita tot seguit:

pl^^ñM 2015000001'DE DATA27
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«Vist el Decret núm. 2014003553, de data 31 de desembre de 2014, sobre la modificado de la denominado

de l'encárrec de gestió de la prestado del servei "Programa d'lntervenció Social del Projecte RIU 613

Vivendes" peí de "Programa d'Alfabetització Informática i Tecnológica".

Per aixó, eleva al Pie la proposta següent de

ACORD

Ratificar, en tots els seus termes, el decret que es transcriu a continuado:

Decret: 2014003553

Data: 31 de desembre de 2014

Expedient: hisenda - 000033/2014-05.60.01

Rafael García García, alcalde-president de l'Ajuntament de Burjassot, en virtut de les atríbucions

conferidos en l'article 21 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de Régim Local, ¡ la

resta de disposicions que la complementen i desenvolupen.

EXPEDIENT: 000033/2014-05.60.01

Vist l'acord de Pie de data 25 d'octubre de 2011 peí qual s'encarrega a ¡'empresa municipal CEMEF,

SLU, la gestió de la prestado del servei "Programa d'lntervenció Social del Projecte RIU 613

Vivendes" fins al 31 dejuliolde 2012.

Vists els acords de la Junta de Govern Local, de 2 de juliol de 2012; de 4 de febrer de 2013 i de 29

d'abril de 2013 pels quals s'amplia la durada de l'encárrec fins al 31 de desembre de 2013.

Vist l'acord adoptat per la Junta de Govern Local de data 23 de desembre de 2013 peí qual s'amplia

la durada de l'encárrec efectuat a ¡'empresa municipal CEMEF, SLU, per a la gestió de la prestado

del servei "Programa d'lntervenció Social del Projecte RIU 613 Vivendes" amb una durada fins al 31

de desembre de 2014; i del servei "Prestado del Servei Técnic Informátic".

Vist ¡'informe técnic relatiu a ¡'ampliado de l'encárrec de gestió a CEMEF, SLU, del programa

d'alfabetització informática i tecnológica del Centre Socioeducatiu Díaz Pintado de Burjassot, de data

17 de desembre de 2014.

Vista la proposta presentada peí regidor delegat de ¡'Área de Promoció Económica, de data 22 de
desembre de 2014.

Vist ¡'informe emés per la ¡ntervenció Municipal núm. 290/2014, de data 30 de desembre de 2014.

Vist ¡'informe emés per la Secretaria, núm. 61/2014, de data 31 de desembre de 2014.

Ates el que disposa l'article 21.1 k) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de Régim

Local.

RESOLC

Primer. Aprovar la modificado de denominado de l'encárrec de gestió de la prestado del servei

"Programa d'lntervenció Social del Projecte RIU 613 Vivendes" peí de "Programa d'Alfabetització

Informática i Tecnológica".

Segon. Traslladar al Pie aquesta resolució per a la seua ratificado».

Obert el torn d'intervencions, n'hi ha les següents:

Peí grup Popular, Cristina Subiela explica que aquest punt ja havia passat per urgencia en el Pie anterior.

Pareix que hi ha hagut una incidencia i ha hagut de ser aprovat per la Junta de Govern, per aixó no entén

quina era la urgencia de l'aprovació.

""'.." ^ PAGINA 1Í)
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L'alcalde contesta que és cert que aquest assumpte era urgent i per aixó es va aprovar per decret d'Alcaldia ¡

que ara s'eleva al Pie perqué el ratifique.

Finalitzat el torn d'intervencions, el Pie, per vint vots a favor (8 PSOE, 1 Bloc, 1 EU i 10 PP, i una abstenció,

de Vicente Valero Hernández, que s'ha absentat de la sessió durant la votació), acorda aprovar, en els termes

exactes, la proposta anteriorment transcrita.

11. PROMOCIÓ ECONÓMICA. MOCIÓ SOBRE L'APÁRCAMENT DE VEHICLES DE L'EDIFICI DE
MESTRE LOPE-EMILIA CARSÍ (EXP. 000035/2014-05.60.01)

Vista la proposta del delegat de l'área, transcrita tot seguit:

«MB Cristina Subiela Escriba, regidora i portaveu del grup municipal del Partit Popular en l'Ajuntament de

Burjassot, en nom i representació d'aquest, i a l'empara de l'article 97 del ROF (RD 2568/86), presenta per al

seu debat i, si escau, la seua aprovació peí Pie de la corporació, la següent

MOCIÓ

El Pie de l'Ajuntament de Burjassot va acordar crear, en data 25 de gener de 2011, l'encárrec de gestió del

Servei Públic d'Aparcament de Vehicles en l'edifici ubicat a la cruTlla deis carrers Mestre Lope - Emilia Carsí.

La construcció de tal aparcament fou fi naneada a carree del conegut com Pía E i va comportar un cost de 2,5

milions d'euros.

L'acord primer de tal Pie deia:

Afectar l'immoble ubicat en la cruTlla deis carrers Mestre Lope - Emilia Carsí a la prestado del servei

públic d'aparcament de vehicles. Una vegada haja finalitzat la construcció i rebut l'edifici per part de

l'Ajuntament, calora donar-lo d'alta en l'lnventari de Béns Municipals i en el Registre de la Propietat

amb la qualificació jurídica de servei públic d'aparcament de vehicles.

El segon:

Declarar servei públic l'activitat d'aparcament de vehicle.

I l'acord tercer:

Encarregar la gestió a Cemef, SLU, {...). La gestió d'aquest servei es financará amb les tarifes

incloses en l'Ordenanga reguladora delpreu públic per la prestado del servei que s'está tramitant en

expedient independent.

L'edifici té una estructura de 5 plantes mes soterrani, amb una capacitat que supera les 250 places

d'aparcament. Cemef realitza tots els trámits amb usuaris i la gestió administrativa necessária per a exercir

l'activitat. Aqüestes places d'aparcament únicament s'ofereixen en lloguer mensual fix.

La finalitat de la construcció de l'aparcament públic era, en principi, atendré la gran demanda de places

d'aparcament deis vems, sobretot a la zona de centre, a causa de l'escassetat de places i tenint en compte, a

mes, la necessitat de la zona per ser el centre neurálgic del municipi, amb tránsit urbá constant per la ubicació

de l'Ajuntament, de comercos, bañes, etc.

No obstant aixó, actualment només están en ús la planta baixa i 3 plantes (la tercera, quasi buida). A mitjan

de 2013 i, vist que no era possible habilitar el soterrani per a aparcament temporal, es va cedir a l'Ajuntament

per a dipósit de materials i equipament municipal.

Segons refereix textualment el PAIF 2015 de l'empresa pública Cemef, aprovat peí Consell d'Administrado,

de data 28 d'octubre de 2014:

i^^
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Des de la seua posada en funcionament, la mitjana d'ocupació mensual és de 85 places, les quals

representen uns ingressos molt per davall deis previstos inicialment, quan se'n va encarregar la seua

gestió.

A data de hui, no s'ha aconseguit que augmente la demanda de places.

En el seu día, el Partit Popular va proposar destinar part de les places d'aparcament a aparcament públic en

rotado a fi d'atendre la demanda deis veTns i forans que acudeixen diáriament a la zona del centre a realitzar

gestions, fer compres, etc., i no sois a lloguer fix mensual de totes les existents. Pero no es va tindre en

compte tal proposta.

És evident que l'aparcament públic está desaprofitat i que no s'ha aconseguit, almenys en part, l'objectiu per
al qual fou construít.

Davant de Tactual situació, ates que segueixen sense ser ocupades un 60% de les places existents i que no

s'aconsegueix augmentar la demanda en lloguer fix; i ates que els ingressos son inieriors ais inicialment

previstos, el Grup Popular insisteix novament a procedir a la destinado del totes o part de les places

desocupades a aparcament públic en rotació, per aixó proposa al Pie de la corporació, l'adopció deis

següents

ACORDS

Primer. Instar a l'equip de govern local destinar totes o part de les places desocupades de l'aparcament

públic, ubicat a la cruTlla deis carrers Mestres Lope • Emilia Carsí a aparcament públic en rotació, aplicant la

tarifa corresponent, amb la modificado previa de l'ordenanga reguladora que regula el preu públic d'aquest

aparcament.

Tercer. Traslladar la moció al teixit associatiu del municipi i difondre-la en els mitjans de comunicació

municipals».

Obert el torn d'intervencions, n'hi ha les següents:

Peí grup Popular, Cristina Subiela agraeix a tots els grups el suport a la seua moció i a continuado

n'exposa breument el contingut. Considera que acó será beneficios per a la ciutadania i per a la situació

economicofinancera de l'empresa pública, que té encarregada la gestió d'aquest servei.

Diu que Compromís va presentar una esmena perqué els comerciants de la localitat pogueren oferir ais seus

clients una especie de tíquets per a poder aparcar-hi, que també fou recollida en la comissió informativa.

Peí grup Bloc-Compromís, Emili Altur explica que, al mes de desembre, va sol-licitar que aquest tema es

quedara sobre la taula per a fer els estudis pertinents, a la qual cosa va accedir el Partit Popular. El seu grup

va fer una esmena, que en part fomenta un poc el comerg local, perqué pels comerciants de la localitat

tinguen algún tipus de descompte en forma de tíquets, sempre que els donen ais seus consumidors. Vol

agrair a la portaveu del Partit Popular que acceptara l'esmena, i a la resta de partits, que hi donaren suport en

la comissió.

Peí grup Socialista, José Ruiz manifesta que el seu grup donará suport a aquesta moció perqué considera

que és bona per a la ciutadania de Burjassot.

Finalitzat el torn d'intervencions, el Pie, per unanimitat, acorda aprovar, en els seus termes exactes, la

proposta anteriorment transcrita, que ha rebut el dictamen de la Comissió Informativa de Promoció

Económica de 22 de gener de 2015

12. DESPATX EXTRAORDINARI

No hi ha assumptes per despatx extraordinari.
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13. PRECS I PREGUNTES

Abans de comengar aquest punt de l'ordre del dia, guarden un minut de silenci en relació amb el

reconeixement del genocidi armeni, assumpte tractat en el punt número 5 d'aquesta sessió.

Obert el torn d'intervencions, es formulen els precs i preguntes següents:

Peí grup Popular, Cristina Subiela formula els següents:

1. Prega que li faciliten copia de l'informe final, amb la corresponent justificado económica per les

despeses generades i la gestió de fons rebuts en l'exercici 2014 per l'Associació per a la Promoció i

Inserció Professional, APIP-ACAM.

2. Prega que li faciliten copia de l'expedient i les quantitats justificades a les quals es fa referencia en

l'informe d'lntervenció 289/2014, referent a la rendició de comptes, de pagaments a justificar, per

l'exregidor José Blanco. Segons aquest informe ni ha hagut un excés en el termini máxim legal de

justificado i les quantitats justificades no son conformes amb la finalitat per a la qual foren

concedides. No obstant aixó, segons l'informe que se sol-licita, hi ha justificado documental i ingrés

de la quantitat restant i fou aprovat per la Junta de Govern a pesar d'aquest informe.

3. Diu que fa ja dos plens es va debatre una moció per despatx extraordinari sobre l'ampliació de

l'encárrec a CEMEF per a la prestado del servei del Programa d'lntervenció Social, Projecte RIU

613 Vivendes. L'endemá, el secretan emeté un informe que deia que la majoria necessária per a

considerar la urgencia deis assumptes a tractar en les sessions ordinarios del Pie no inclosos en

l'ordre del dia és de la majoria absoluta i com en aquest assumpte es va obtindre amb el vot de

qualitat de l'alcalde, l'acord tractat és nul. Potser hi ha mes acords aprovats d'aquesta manera, per

aixó pregunta, per qué no ho van dir i ho van advertir en aquell mateix Pie?

4. Sobre la personació de l'Ajuntament com a acusació particular en les diligencies prévies que se

segueixen en el Jutjat de Primera Instancia de Paterna contra l'exregidor José Blanco hi ha dues

qüestions:

4.1. Va haver-hi un requeriment del jutjat sol-licitant un certificat del secretan sobre les

adjudicacions efectuades, des de fináis de l'any 2010 fins a la data, de la caseta de la

piscina i la identificado de les persones a qui s'havia adjudicat i que l'havien explotat.

Des de la detenció i posada a disposició judicial de José Blanco, l'alcalde havia dit que

de tot alió succeít amb aquest senyor havia informat puntualment la portaveu del Partit

Popular. Pero d'aquest requeriment no ha tingut constancia perqué no han informat

l'oposició? Prega que li faciliten copia de l'expedient.

4.2. Prega que li faciliten copia de l'informe del secretan, núm. 61/2014, de 31 de desembre,

peí qual es declaren nul-les dues mocions tractades en despatx extraordinari en el Pie

de 30 de desembre de 2014 en les quals la urgencia no va obtindre la majoria absoluta.

Peí grup Popular, Sonia Casaus formula els següents:

1. S'ha notificat el canvi del lloc de treball a la funcionaría d'aquest Ajuntament, Pilar Badía? S'ha

modificat recentment la RLT? Les tasques que está realitzant, corresponen al seu lloc de treball?

2. Quina administració ha pagat vora 28.000 euros per una subvenció que segons l'expedient es

refereix a "menors i famílies en período estival" i que ha servit per a fer la modificació

pressupostária i pagar el menjador infantil estival?

3. Quan compliran l'acord plenari de 23 julio! de 2013 sobre l'atorgament de la máxima distinció al

guardia civil assassinat per ETA, Miguel Ángel Cornejo?

4. Davant de les denuncies interposades per l'alcalde anterior per possible atemptat contra el seu

honor, per declaracions realitzades per un grup en una xarxa social, i tenint en compte que és un
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delicte privat, qui ha pagat els costos d'advocat i procurador que l'han assistit en tots els

processos?

5. Sobre els contenidors de la falsa ONG, que en realitat és una SL, on está registrada Centrada deis

6.000 euros anuals que, segons el conveni, haurien d'haver-se ingressat des de fa nou anys?

6. En el Decret 3003/2014 s'ha retallat la partida pressupostária per al Gabinet Psicopedagógic en

10.000 euros, per quin motiu?

7. En el Decret 3178/2014 d'Hisenda, sobre l'autorització d'un fons a justificar de 250 euros a

l'alcalde per la Gala del Cáncer, per qué van pagar aquesta quantitat si l'alcalde, en la gala, va dir

que l'Ajuntament ja havia donat una quantitat diferent? Prega que li faciliten la justificado deis 250

euros.

8. En el Consell de Participado Ciutadana un veí va preguntar peí producte que s'utilitzava per a la

neteja deis pipicans, quin és el producte?

9. Si s'aprova el reconeixement d'operacions no pressupostáries, es pot dir que teñen consignació

pressupostária?

10. Prega que li faciliten copia de l'informe d'lntervenció sobre el Decret 3443/2014, d'una despesa a

justificar.

11. Prega que li faciliten copia de l'informe del cap de l'Agrupació Local de Protecció Civil al qual es fa

referencia en el Decret de 18 de desembre de 2014, de Governació, peí qual es donen de baixa

15 membres de Protecció Civil.

12. que li faciliten copia de Tintarme d'lntervenció 287/2014, de 22 de desembre, sobre la prórroga,

per a l'any 2015 del pressupost municipal.

13. Prega que li faciliten copia de l'expedient 3/2015, d'aprovació de reposició de bestreta de caixa

per un import de 7.960 euros.

14. Els pagaments a justificar aprovats en els decrets 36, 38, 40 i 41 de 2015 per un import cada un

de 1.000 euros, sobre quin concepte son? Prega que li faciliten copia de l'informe d'lntervenció

relatiu a aquests pagaments.

15. El Decret 60/2015 es refereix a un pagament a justificar per un import de 5.500 euros, és

possible que es tráete d'aquest import? No hauria de ser com a máxim de 2.500 euros? PPer quin

concepte o partida pressupostária és? Prega que li'n faciliten copia de l'informe d'lntervenció.

16. En Junta de Govern de data 30 de desembre de 2014 s'aprova contractar els servéis d'un

enginyer de camins, cañáis i ports, per a qué es contracta aquest servei? Prega que li faciliten

copia de l'informe d'lntervenció de data 15 de desembre de 2014.

17. Quan ha entrat a la sala ha comprovat que hi ha una camera de vídeo que no és la de la

corporació; poden gravar els plens amb una camera privada? Per a qué és aquesta camera?

Resposta a algunes de les preguntes formulades:

Peí grup Compromís, Emili Altur respon a la pregunta núm. 17, formulada per la regidora Sonia Casaus, i li

aclareix que la camera només l'enfoca a ell i a la regidora Lluna Arias. Per a instal-lar-la, per descomptat, han
demanat permís a l'alcalde i, a mes, hi sentencies del Tribunal Constitucional que avalen que membres de la

corporació es puguen gravar a ells mateixos.

Peí grup Socialista, José Ruiz respon a la pregunta número 6, formulada per la regidora Sonia Casaus, i li

aclareix que per molt que torne a preguntar en tots els plens, la contestació sempre será la mateixa, no hi
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havia obligado per part de l'empresa d'ingressar 6.000 euros anuals, el que diu el conveni és que es

comprometen a invertir, sufragar o pagar aquests euros en aquelles accions que diguen des de l'Ajuntament.

L'alcalde respon a les preguntes següents:

1. A la núm. 3, formulada per la regidora Sonta Casaus, que quan h¡ haja carrers nous, compliran

l'acord.

2. A la núm. 4.1, formulada per la regidora Cristina Subiela, sobre que no era coneixedora que s'haguera

fet algún requeriment a aquest Ajuntament per part del Jutjat, li diu que per a demanar aquesta

informació, el gerent de CEMEF va fer el seu informe a instancia del secretan.

3. A la núm. 4.2, formulada per la regidora Cristina Subiela, sobre la personado de l'Ajuntament, lí

aclareix que, efectivament, es va aprovar amb posterioritat en una Junla de Govern i no entén per

qué pregunta ací públicament per aquesta qüestió.

4. A la núm. 3, formulada per la regidora Cristina Subiela, li recorda que en un pie ni hagué una moció

que el Partit Popular van voler presentar per despatx extraordinari i els digueren que, per no haver

obtingut majoria absoluta, no el podien tractar. Efectivament, en l'úllim Pie va succeir una cosa

semblant, pero a pesar d'aixó, es van aprovar dues mocions. Quan el secretan va advertir aquesta

situado, va informar de la nul-litat d'aquests acords. Postehorment, un deis assumptes fou aprovat

per decret i un altre en Junta de Govern.

I no havent-hi altres assumptes a tractar, el president alga la sessió, de la qual, com a secretari, certifique i

firme junt amb l'alcalde.

El secretari

Vist i plau

L'alcalde
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ACTA DE LA SESIÓN ORDINARIA DEL PLENO N" 2015000001 CELEBRADA EL DÍA
27 DE ENERO DE 2015

Asistentes:

Alcalde-presidente

Rafael García García

Concejales:

Olga Camps Contreras

Susana Marco Alarcón

José Ruiz Cervera

Sonia Blasco González

Manuel Mondragón Jiménez

Manuel Pérez Menero

Adela Pérez García

Emili Altur i Mena

Lluna Arias Cortina

Alicia Moreno Martínez

Ms Cristina Subiela Escriba

Sonia Casaus Lara

Antonio J. Mir Ballester

Julián Carrillo Berruga

Vicente Valero Hernández

Ms José Bartual Martínez

Maximiano Fernández Jiménez

Salomé Andrés Cátala

Cristina Tribaldos Perales

José M. Molins Peñalver

Secretario

José Rafael Arrebola Sanz

interventora
Ma Dolores Mirálles Ricos

Comienzo: 20.05 h Finalización: 21.45 h Lugar: Salón de Plenos

DESARROLLO DE LA SESIÓN

En la ciudad de Burjassot en la fecha y a la hora indicada, se reúnen en la Salón de Plenos de este

Ayuntamiento los concejales antes mencionados, bajo la presidencia del alcalde-presidente del Ayuntamiento,

para celebrar la sesión ordinaria del Pleno, en primera convocatoria. Actúa como secretario el que lo es de
la corporación.

Comprobada la asistencia de miembros suficientes para constituir válidamente el Pleno, el alcalde declara

abierta la sesión y entra seguidamente a tratar los asuntos que componen el orden del día.
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ASUNTOS TRATADOS

1. LECTURA Y APROBACIÓN, EN SU CASO, DEL BORRADOR DEL ACTA DE LA SESIÓN
ANTERIOR

Se aprueba el borrador del Acta del Pleno de la sesión anterior número 23 de fecha 19 de diciembre de 2014

tal y como ha sido redactada por Secretaría.

2. CORRESPONDENCIA Y PUBLICACIONES LEGALES.

No hay correspondencia ni publicaciones legales para dar cuenta en esta sesión

SECRETARIA

3. SECRETARÍA. CONTROL Y FISCALIZACIÓN POR EL PLENO DE LOS DECRETOS DE ALCALDÍA-
PRESIDENCIA Y DE LOS DELEGADOS DE ÁREA Y DE LOS ACUERDOS DE LA JUNTA DE
GOBIERNO LOCAL (EXPTE. 000009/2015-00)

Vista la propuesta del delegado del área, que a continuación se transcribe:

«De acuerdo con lo dispuesto en el artículo. 42 del ROFRJ de las entidades locales, aprobado por RD
2568/1986, de 28 de noviembre, se da cuenta de las resoluciones dictadas por la Alcaldía y por los
Concejales Delegados de Áreas en materia de su competencia desde el número 3430 del 15/12/2014 al 3553
de fecha 31/12/2014 ambos inclusive y desde el número 1 del 1/01/2015 al 75 de fecha 15/01/2015 ambos
inclusive, así como de las actas de las sesiones de la Junta Gobierno Local del mes anterior,
correspondientes a la número 39, 40 y 41 de fecha 15,22 y 30 de diciembre de 2014 respectivamente, y la
número 1 de fecha 12 de enero de 2015, respectivamente a los efectos de control y fiscalización de los
órganos de gobierno municipal por el Pleno, competencia atribuida por los artículos 22.a) y 46.2.e) de la Ley
7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local y artículo 104 del ROF».

El Pleno queda enterado.

4. SECRETARÍA. DAR CUENTA DEL AUTO RECAÍDO EN EL PA N» 373/2014 INTERPUESTO POR LA
DELEGACIÓN DE GOBIERNO DE LA COMUNIDAD VALENCIANA CONTRA EL AYUNTAMIENTO DE
BURJASSOT POR LA IMPUGNACIÓN DEL ACUERDO DE PLENO SOBRE LA MODIFICACIÓN DE LA
RPT PARA LA INCORPORACIÓN DEL PERSONAL DE LAS PISCINAS MUNICIPALES (EXPTE.

000186/2014-00)

Vista la propuesta del delegado del área, que a continuación se transcribe:

«Con fecha 12/01/2015, na 471, se ha recibido en el registro de entrada del Ayuntamiento el escrito remitido
por el Juzgado de lo Contencioso Administrativo n° 7 de Valencia, relativo a Auto ns 390/2014, de 18/12/2014,
dictado en el Procedimiento Abreviado ns 373/2014, en el recurso interpuesto por la Delegación de Gobierno
de la Comunidad Valenciana contra la impugnación del acuerdo de Pleno sobre la modificación de la RPT

para la incorporación del personal de las piscinas municipales.

Siendo la parte dispositiva del auto la siguiente:

Se declara la satisfacción extraprocesal de las pretensiones ejercitadas por el recurrente el abogado
del estado por la Delegación del Gobierno en la Comunidad Valenciana, declarando terminado el
procedimiento, acordando el archivo del recurso, dejando nota en el registro, y sin hacer expresa

imposición de costas.

Por todo ello, se eleva a la Junta de Gobierno Local la siguiente propuesta de

gIiMi¿-£É^l^^
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ACUERDO

Primero. Quedar enterada de la citada sentencia.

Segundo. Dar traslado del mismo al negociado de que tramitó el expediente.

Tercero. Remitir una copia de este acuerdo al Juzgado de lo Contencioso Administrativo ns 7 de Valencia

para su conocimiento y efectos oportunos».

Quedar enterados.

GOBERNACIÓN

5. GOBERNACIÓN. MOCIÓN DEL GRUPO MUNICIPAL BLOC-COALICIÓ COMPROMÍS SOBRE EL
RECONOCIMIENTO OFICIAL DEL GENOCIDIO ARMENIO (EXPTE. 000001/2015-01)

Vista la propuesta del delegado del área, que a continuación se transcribe:

«Emili Altur Mena, portaveu del grup Bloc-Coalició Compromís, a PAjuntament de Burjassot, a l'empara del

que disposa l'article 91.4 del Reglament d'Organització, Funcionament i Régim Jurídic de les Entitats Locáis,

d'acord amb l'art. 97.3 de l'esmentat text reglamentan, presenten al Plenari per al seu debat i aprovació si

s'escau, lasegüent

MOCIÓ

Enguany es compleixen 100 anys del genocidi armeni, considerat com el primer genocidi del segle XX.

Entre els anys 1915 i 1921 tingueren lloc un conjunt de massacres i deportacions de al poblado armenia de

Tactual territori de Turquia, especialment durant el régim deis Joves Tures, en el qual moriren 1.500.000

d'armenis i altres 2.000.000 hagueren d'abandonar les seues llars i escampar-se per tot el món, formant la

gran Diáspora Armenia.

Les massacres es caracteritzaven per la seua brutalitat i la utilització de marxes forcades amb les

deportacions en condicions extremes, que generalment portava a la mort a molts deis deportats. Un extermini

que l'advocat polonés Rafael Lemkin no va qualificar com a genocidi, utilitzant aquest terme per primera

vegada en el vocabulari internacional.

Actualment Turquia nega l'existéncia del genocidi, la qual cosa han reconegut paísos com Uruguai, Argentina,

Bélgica, Canadá, Xile, Xipre, Franca, Grecia, Italia, Liban, Lituánia, Holanda, Polonia, Rússia, Eslováquia,

Suécia, SuTssa, El Vaticá, Venecuela, etc.

El Genocidi Armeni ha estat reconegut per 44 estats deis Estats Units i 3 comunitats autónomes de l'Estat

espanyol (País Base, Catalunya i Canáries).

L'any 1984 I'ONU i l'any 1987 el parlament Europeu reconeixen els fets del Genocidi Armeni, qualificant-ho

com a crim contra la humanitat.

Per tot acó, que proposem els següents

ACORDS

Primer. El Pie de l'Ajuntament de Burjassot acorda el reconeixement oficial del genocidi armeni i condemna

els crims contra la humanitat que es realitzaren durant aquest.

Segon. Traslladar el contingut d'aquesta moció a l'Associació Ararat de Mislata (c/Pirotécnic Gori, 23A)
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Tercer. Traslladar el contingut d'aquesta modo al ministre d'Afers Exteriors, ais grups polítics amb

representado al Congrés deis Diputats, ais grups polítics amb representado a les Corts valendanes, a

l'Ambaixada d1Armenia a l'Estat espanyol i a tot el teixit associatiu de Burjassot».

Abierto el turno de intervenciones, se producen las siguientes:

Por el grupo Popular, Cristina Subiela manifiesta que su grupo está en contra de cualquier genocidio y, por

supuesto, condena esos crímenes Sin embargo, considera que pronunciarse sobre lo que se plantea en esta

moción excede a su cargo como concejala en este Ayuntamiento. Su labor se ciñe al pueblo de Burjassot y

corresponde a otros estamentos superiores pronunciarse sobre estos temas.

Por el grupo Bloc-Compromls, Lluna Arlas manifiesta que el motivo de presentar esta moción se debe a

que el pasado 14 de enero, su grupo recibió un escrito de la asociación armenia Ararat, para que a través de

esta moción, se solicitara el reconocimiento del genocidio armenio, del que se cumple ahora en 2015, 100

años.

A continuación, la concejala hace una breve exposición del contenido de su moción y, al finalizarla, solicita, tal

y como le pidió el presidente de la asociación, que se guarde un minuto de silencio por las víctimas del
genocidio, así como por la familia armenia de siete miembros que fue asesinada la semana pasada.

Por último, solicita al resto de grupos que den su voto favorable a esta moción.

Por el grupo Socialista, Olga Camps manifiesta que su grupo considera que esto es un conflicto

internacional en el que ahora mismo no deben entrar y por lo tanto se abstendrán.

Por el grupo Bloc-Compromís, Lluna Arias agradece la abstención y aclara que en muchos ayuntamientos

se ha aprobado por unanimidad y le parece muy incoherente la postura del Partido Socialista. Que da las
gracias a la asociación por haberles dejado la oportunidad de solidarizarse con el pueblo armenio y les

traslado el apoyo de su grupo político.

Por el grupo Socialista, José Ruiz ratifica lo dicho por la portavoz del Partido Socialista y por lo tanto su

grupo se abstendrá en la votación.

El alcalde manifiesta que al final de la sesión plenaria se guardará un minuto de silencio.

Finalizado el tumo de intervenciones, el Pleno, por tres votos a favor (2 Bloc y 1 EU) y dieciocho abstenciones
(10 PP y 8 PSOE ), acuerda aprobar, en sus propios términos, la propuesta anteriormente transcrita, que ha

sido dictaminada por la Comisión Informativa de Gobernación de 22 de enero de 2015.

6. GOBERNACIÓN MOCIÓN DEL GRUPO MUNICIPAL BLOC-COALICIÓ COMPROMÍS SOBRE LA
UTILIZACIÓN DE LAS INSTALACIONES DEL EDIFICIO AUSIÁS MARCH (EXPTE. 000020/2015-
01.02.02)

Vista la propuesta del delegado del área, que a continuación se transcribe:

«Emití Altur Mena, portaveu del grup Bloc-Coalició Compromís, a l'Ajuntament de Burjassot, a l'empara del
que disposa l'art. 91.4 del Reglament d'Organització, Funcionament i Régim Jurídic de les Entitats Locáis,
d'acord amb l'art. 97.3 de l'esmentat text reglamentan, presenten al Plenari per al seu debat i aprovatíó si

s'escau, la següent
MOCIÓ

El poblé de Burjassot necessita centres dotacionals per alguns del seus barris. Per aixó, aprofitant la línia
pressupostária del Pía Confianga, fa anys que es va aprovar des de la Generalitat Valenciana la construcció
d'un centre al carrer Ausiás March de Burjassot. L'edifici es va construir a bon ritme, i l'any 2012 ja estava

terminat i llest per a ser utilitzat.
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Pero estem a gener de 2015, amb l'edifici acabat, i els ciutadans i ciutadanes de Burjassot des de fa mesos,

paguen amb els seus impostes les despeses corrents (llum i aigua) de l'edifici i encara no han pogut ni tan

sois accedir a ell.

Diferents coMectius del poblé reivindiquen de manera continua l'obertura d'aquest centre per poder utilitzar

les seues instal-lacions, entre elles, la comunitat educativa del col-legi Sant Joan de Ribera. La Conselleria

d'Educació ha manifestat la seua voluntat de traslladar l'alumnat a una altra ubicació mentre es fan les obres,

Una possibilitat és el Centre Díaz Pintado, molt allunyat de Tactual escola.

Des del grup municipal Bloc-Coalició Compromís, i una vegada consultades les persones directament

implicades, considerem que seria molt mes adequat, i mes cómode per l'alumnat i pares i mares, el trasllat

temporal a un altre centre mes proper, com el Centre del carrer Ausiás March, o la Casa de Cultura de

Burjassot. Qualsevol deis dos centres podrien reunir les condicions necessáries per acollir l'alumnat i el

professorat del Sant Joan de Ribera.

Per tot l'exposat es proposen al pie municipal els següents

ACORDS

Primer. Instar a la Generalitat Valenciana a solucionar els problemes que fan impossible que l'Ajuntament de

Burjassot puga accedir a les instal-lacions de l'edifici Ausiás March.

Segon. Demanar a la Policia Local un informe sobre les greus conseqüéncies tant de tránsit com personáis

que provocaría el desplagament diari deis alumnes, majoritáriament domiciliats en la zona del poblé on es

traben els altres centres citats en aquesta moció, al Centre Díaz Pintado.

Tercer. Demanar un informe ais técnics municipals sobre l'adequació del centre Ausiás March i de l'antic

centre coreográfic, annex a la Casa de Cultura, per a acollir activitat docent i escolar.

Quart. Demanar a la Conselleria d'Educació, Cultura i Esport la recepció, amb la major urgencia possible, del

Centre Ausiás March, ja que s'espera que les obres del CEIP Sant Joan de Ribera comencen en breu.

Cinqué. Traslladar el present acord a la Conselleria d'Educació, Cultura i Esport, a tots els portaveus deis

grups parlamentaris amb representació en les Corts valencianes, a tot el teixit associatiu de Burjassot i a la

direcció i CAMPA del col-legi Sant Joan de Ribera».

Abierto el turno de intervenciones, se producen las siguientes:

Por el grupo Popular, Cristina Subiela manifiesta que su grupo va a cambiar el sentido del voto en

comisión y votará a favor. Que en esta moción se está pidiendo que se agilice la entrega formal del edificio

Ausiás March, porque debido un contencioso entre la Generalitat y la empresa adjudicataria de las obras, se

ha demorado la entrega del mismo.

Por el grupo Bloc-Compromís, Emili Altur agradece a todos los grupos su respaldo a esta moción que

nació como consecuencia de una reunión que tuvo lugar con los padres y madres del colegio San Juan de

Ribera en la que se les informó de las obras que se tienen que hacer en el centro y en la que se plantearon

una serie de posibilidades que se resumen en la moción que a continuación expuso brevemente.

Por el grupo Esquerra Unida, Alicia Moreno manifiesta que su grupo considera que es una cuestión de

sentido común, que ha costado dinero al pueblo y que es una tontería que este centro permanezca cerrado.

Por lo tanto, hay que dejar al lado las siglas y mirar los intereses de las personas: por ello apoyarán la

moción.

Por el grupo Popular, Cristina Subiela manifiesta que no tiene sentido lo que ha dicho la portavoz del

Partido Socialista, porque además de saber que existe un contencioso, en qué cabeza cabe que la

Generalitat esté fastidiando al pueblo de Burjassot, reteniendo la entrega de un edificio que a ella no le sirve

para nada.
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Por el grupo Bloc-Compromís, Emili Altur pide que se solucione lo que haga falta pero que se entregue el
edificio de una vez al Ayuntamiento de Burjassot, pero lo que es un hecho innegable es que todavía no se
tiene ese edificio y que sí que existe un litigio entre la Generalitat y la empresa constructora en el que este

Ayuntamiento no tiene nada que ver.

Por el grupo Socialista, Olga Camps contesta a la portavoz del Partido Popular indicándole que haga una
oposición útil y responsable en este pueblo y que aproveche la línea directa que tiene con la Generalitat, que
es del Partido Popular, para que informe de lo que pasa en este tema y lo puedan conocer el resto de grupos

municipales.

El alcalde manifiesta que a cada reunión que ha mantenido con la consellera de Educación se ha llevado un
plano de Burjassot para explicarle el maltrato que sufre el alumnado del colegio San Juan de Ribera y para
exponerle que la solución propuesta para llevar a los alumnos todavía más lejos, provocaría una dispersión
tremenda y dos años de maltrato que este equipo de gobierno no va a tolerar.

Que agradece al Partido Popular el voto a favor, porque esto demuestra que no es una cuestión de partidos
políticos sino del trabajo de un equipo, para que, finalmente un centro que lleva dos años terminado y del que
este pueblo está pagando luz, agua y demás servicios, se entregue definitivamente a este Ayuntamiento.

Finalizado el turno de intervenciones, el Pleno, por unanimidad, ACUERDA aprobar en sus propios términos
la propuesta anteriormente transcrita que ha sido dictaminada por la Comisión Informativa de Gobernación de

22 de enero de 2015.

7 GOBERNACIÓN. MOCIÓN DEL GRUPO BLOC-COMPROMÍS SOBRE DETERMINADOS ASPECTOS
DE LAS BASES DE LAS CONVOCATORIAS EN LOS PROCESOS SELECTIVOS (EXPTE.

000033/2014-01)

Vista la proposta del delegat de Tarea, transcrita tot seguit, i tenint en compte que la portaveu del PSPV-PSOE
anuncia que el seu partit es retira com a proponent:

«Emili Altur Mena, portaveu del grup Bloc-Coalició Compromís, i Olga Camps, portaveu del grup PSPV-PSOE
a l'Ajuntament de Burjassot, a l'empara del que disposa l'art. 91.4 del Reglament d Organització,
Funcionament i Régim Jurídic de les Entitats Locáis, d'acord amb l'art. 97.3 de l'esmentat text reglamentan,
presenten al Pie, per al seu debat i aprovació, si escau, la següent

MOCIÓ

A Buriassot, segons dades del SERVEF del mes d'octubre d'aquest any, ni ha 4952 persones aturados. La
funció pública en general, i l'Ajuntament en particular, son llocs on es genera ocupació i son una esperanca
per a moltes persones per a trobar treball. Gestionar esta ocupació des del mes estríete criteri digualtat
d'oportunitats és un tema fonamental sempre per qüestions etiques. Ho és encara mes en un moment en que
la sensibilitat social respecte a mals comportaments deis polítics és molt elevada.

Per a la selecció del personal al servei de les entitats locáis de la Comunitat Valenciana, és d'aplicació el que
estableix la Llei 10/2010, de 9 de juliol, de la Generalitat, d'Ordenació i Gestió de la Funció Publica Valenciana
i peí Decret 33/1999, Reglament de Selecció, Provisió de Llocs de Treball i Carrera Administrativa del
Personal compres en l'Ambit d'Aplicació de l'esmentada Llei. Així mateix és d'aplicació al personal de les
entitats locáis, el Reial Decret 896/1991, de 7 juny, de Regles Básiques i Programes Minims a qué ha
d'ajustar el procediment de selecció deis funcionaris de l'Administració Local, incloent en totes les

convocatóries un tema d'igualtat de genere.

Aquesta legislado admet moltes possibilitats. Els membres deis Tribunals de Selecció poden ser nomenats a
partir d'una decisió de l'equip de govern com es realitza a l'Ajuntament de Burjassot. Pero també potfer-se el
procés de selecció mitjangant un procés aleatori que complisca estrictament la legalitat vigent. Fer-ho d una

forma o d'una altra no és una qüestió intranscendent ni molt menys.
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Hem de generar les condicions mes adequades per a qué la igualtat d'oportunitats a l'accés al treball a

l'Ajuntament de Burjassot siga no només un principi teóric sino per a qué facen impossible qualsevol

comportament que permeta desconfiar a la ciutadania de la manca de transparencia i de la imparcialitat de la

institució municipal.

Amb aqüestes motivacions presentem la següent proposta

ACORD

Primer. Les bases de les convocatóries serán acordades al si de la Mesa General de Negociado deis

empleats públics.

Segon. Els membres deis tribunals de selecció serán nomenats d'entre funcionarles i funcionaris de carrera

per l'Órgan de Govern de la corporació, garantint que la seua pertinenga ais tribunals siga sempre a títol
individual, en compliment del principi d'imparcialitat establit per l'article 60.3 de I'EBEP.

Tercer. En la composició deis tribunals, s'ha de garantir la paritat entre homes i dones, d'acord amb el que

estableix l'article 60.1 de I'EBEP.

Quart. El nombre de membres deis tribunals en cap cas será inferior a cinc, segons el que estableix l'article 4

del Reial Decret 896/1991, de 7 juny, de Regles básiques i programes mínims a qué s'ha d'ajustar el

procediment de selecció deis funcionaris de l'administració local.

Cinqué. Amb la finalitat d'assegurar la professionalitat deis membres del tribunal, exigida per l'article 60.1 de

I'EBEP, aquests hauran de ser funcionaris o funcionáries que tinguen una titulació igual o superior a la

requerida per ais I loes de treball que s'hagen de proveir i pertányer al mateix o superior grup o subgrup de

titulació.

Sisé. La Mesa General de Negociació fixará una I lista de components de l'órgan especialitzat i permanent per

a la selecció del personal funcionan i laboral, que haurá de contindre professionals deis diferents grups i

subgrups i professions que composen ('Administrado.

Seté. El llistat s'ordenará per grups, subgrups i árees de coneixements professionals. L'ordre d'actuació

s'iniciará d'acord amb un sorteig celebrat en la Mesa General per a cada convocatoria. Queden exclosos els

que ja hagen actuat en un procés anterior mentre hi haja prou components per a la propera.

Vuité. La pertinenca a l'órgan de selecció será obligatoria, excloent-ne, en cada cas, a aquelles persones que

¡ncórreguen en alguna incompatibilitat, que están obligades a comunicar. Se'n poden excloure igualment per

causa justificada davant la Mesa General.

Nové. Els sindicats amb representació en la mesa de negociació tindran un representant amb veu pero sense

vot, com a observadors en cada convocatoria».

Abierto el turno de intervenciones, se producen las siguientes:

Por el grupo Popular, Cristina Subiela manifiesta que su grupo está de acuerdo con todas estas cuestiones

que se plantean en la moción, si son en pro de la transparencia, la paridad y la igualdad de oportunidades en

el acceso de todas las personas a esta administración.

Que en, hay unas cuestiones que le preocupan, pues son acuerdos que ya vienen recogidos por ley. Que lo

que más le preocupa es lo que se dice en una frase, al final de la moción, en relación con la cual pregunta

¿se está reconociendo que hasta ahora no ha habido igualdad de oportunidades para el acceso al trabajo en

este Ayuntamiento? ¿Es que hasta ahora no se estaba cumpliendo la ley? Por ello, su grupo pide que estos

acuerdos se retiren o se maticen.

Por el grupo EU, Alicia Moreno manifiesta que todas las contrataciones que se efectúen deben ser lo más

transparentes posibles, por ello su grupo votará a favor.
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Por el grupo Bloc-Compromfs, Emili Altur manifiesta que esta es una moción tipo que presenta el sindicato

Comisiones Obreras en muchos ayuntamientos y que Compromís ha hecho suya. En ella se presentan una

serie de medidas para garantizar la transparencia y la publicidad en el acceso a la función pública. Que una

moción tiene básicamente dos partes, una expositiva, que no tiene carácter vinculante, en la que se explica el

motivo por la que se presenta y el motivo por el que después se formulará la petición, y otra parte ejecutiva,

que son los acuerdos que se toman. Que cuando se trabaja en la parte ejecutiva, hay veces que se recogen

hechos que ya contempla la ley con el espíritu de reforzar lo que se pide en la moción.

Que, evidentemente, cada uno puede interpretar las cosas de muchas.

Continua diciendo que se han citado disposiciones del año 1991, y hay que recordar que desde el año 1991

hasta el año 2003, que fue el primer año de Compromís en este Ayuntamiento, gobernaba el Partido

Socialista. Que si se hizo algo que no debía, el Partido Popular lo podía haber impugnado, como oposición,

porque tenía acceso a toda la documentación de las convocatorias de las plazas públicas. Que la filosofía de

la moción es la de Compromís: transparencia.

Por el grupo Socialista, José Ruiz manifiesta que esta moción no tiene desperdicio porque en su propuesta

contraviene las dos leyes que en estos momentos se están aplicando. Por ejemplo: en el primer punto en el

que habla sobre las bases de las convocatorias, dice 'se acordará' y debe decir 'se negociará', y esto lo

recoge el Estatuto Básico del Empleado Público en su artículo 37.1. En el punto segundo, sobre el

nombramiento del tribunal, dice 'serán' y debe decir 'podrán ser'. En el punto seis, dice que la mesa de

negociación 'fijará' y debe decir 'negociará', y así en cada uno de los puntos.

Entonces, ¿se está poniendo en duda que se hace bien? Que el se ha cumplido siempre a rajatabla, y en su

artículo 60.2 se dice claramente, qué personas no pueden formar parte de los tribunales.

Que su grupo va a votar en contra porque no está de acuerdo ni con la parte expositiva ni con la parte

ejecutiva de esta moción.

Finalizado el turno de intervenciones y sometido a votación el dictamen desfavorable de la Comisión

Informativa de Gobernación de 19 de febrero de 2015, el Pleno por ocho votos a favor (8 PSOE) y trece votos

en contra (10 PP, 2 Bloc-Compromís y 1 EUPV), acuerda rechazar el dictamen y aprobar en sus propios

términos la moción anteriormente transcrita.

Nota del secretario: Finalizada la votación de este asunto, el alcalde manifiesta que al haberse aprobado

esta moción, quiere dejar constancia que, desde su punto de vista, no se ajusta a la legalidad y, por ello,

pedirá los informes jurídicos pertinentes.

8. GOBERNACIÓN. APLICACIÓN A LOS FUNCIONARIOS DEL AYUNTAMIENTO DE BURJASSOT DEL
DECRETO 175/2006, DE 24 DE NOVIEMBRE, DEL CONSELL, POR EL QUE SE REGULAN LAS

CONDICIONES DE TRABAJO DEL PERSONAL AL SERVICIO DE LA ADMINISTRACIÓN DEL
CONSELL (EXPTE. 000164/2014-01.02.02)

Vista la propuesta del delegado del área, que a continuación se transcribe:

«Dada cuenta de los expedientes tramitados y de los informes emitidos por la Delegación del Gobierno, por la

Dirección General de Administración Local, por la técnica de Recursos Humanos, por el secretario del

Ayuntamiento y por la interventora municipal (en este último, se indicaba que en esa fase el expediente no se

apreciaba que existieran reconocimiento de derechos y obligaciones de contenido económico), el Pleno del

Ayuntamiento de Burjassot, considerando que no era de aplicación a los funcionarios de la Administración

Local el Decreto 175/2006, de 24 de noviembre, del Consell, por el que se regulan las condiciones de trabajo

del personal al servicio de la Administración del Consell, acordó, en la sesión de 28 de octubre de 2014,

iniciar el expediente de revisión de oficio del Decreto del concejal de Gobernación n9 3378, de fecha 28-12-

2012, por el que se concedía, en base a esa disposición y con efectos de 28-12-2012, una reducción horaria

de la jornada en una hora diaria sin deducción de retribuciones solicitada por la funcionaría, Ana Isabel

Zarzuela Luna (expte. n9125/2012-01.02.02). La interesada, además de la reducción de la jomada laboral en
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una hora diaria sin deducción de retribuciones, se le aplica en el complemento específico, 195 euros/mes por

mayor dedicación.

De conformidad con lo establecido en el artículo 102 de la LRJPAC, para poder llevar a cabo esta revisión de

oficio se solicitó al Consell Jurídic Consuitiu de la Comunitat Valenciana el preceptivo dictamen vinculante.

En fecha 08-01-2015, nfi 2015000299, tuvo entrada en este Ayuntamiento el Dictamen 715/2014, del Consell

Jurídic Consuitiu (expte. 691/2014), en el que considera que el Decreto 175/2006, de 24 de noviembre, del

Consell, por el que se regulan las condiciones de trabajo del personal al servicio de la administración del

Consell, es aplicable a los funcionarios de la administración local.

En el citado Dictamen se dice, entre otras cosas, que:

(...) debe señalarse que el propio Tribunal Supremo (Sala 3B, Sección 7a de lo Contencioso-

administrativo) en su Sentencia de 30 de enero de 2008, consideró aplicable a los funcionarios de la

Administración Local el Decreto 34/1999 de la Comunitat Valenciana, que posteriormente fue

derogado por el Decreto 175/2006, de 24 de noviembre, que mantuvo en su artículo 7.1.c) la

posibilidad de reducción de jornada para el personal que por razón de larga o crónica enfermedad no

pueda realizar su jornada laboral completa, sin que tal reducción genere deducción de retribuciones si

tal reducción no supera la hora diaria.

(...) dentro de las disposiciones legales estatales de contenido imperativo que predeterminan la

jornada laboral y el horario de trabajo, su concreta fijación y el régimen aplicable a los supuestos de

reducción de jornada, jomadas especiales, el régimen de las vacaciones o los permisos, puede

articularse aplicando bien la normativa estatal, o bien la correspondiente normativa autonómica, pero

siempre tras haber sido examinada y debatida esta cuestión en la Mesa de negociación sobre las

condiciones de trabajo que corresponda.

Por todo ello, se propone al Pleno del Ayuntamiento, previo dictamen de la Comisión Informativa de

Gobernación, la adopción del siguiente

ACUERDO

Primero. Quedar enterados del Dictamen 715/2014 (expte. 691/2014) del Consell Jurídic Consuitiu de la

Comunitat Valenciana y, en consecuencia, declarar que no procede declarar la nulidad de pleno Derecho ni,

por tanto, revisar de oficio por motivos de legalidad, el Decreto del concejal delegado de Gobernación núm.

3378/2012, de 28 de diciembre, por el que concedió una reducción de la jornada laboral, de una hora diaria, a

la funcionaría municipal Ana Isabel Zarzuela Luna, sin reducción de las retribuciones.

Segundo. De conformidad con el Dictamen 715/2014 (expte. 691/2014), del Consell Jurídic Consuitiu de la

Comunitat Valenciana, aplicar a los funcionarios del Ayuntamiento de Burjassot el Decreto 175/2006, de 24

de noviembre, del Consell, por el que se regulan las condiciones de trabajo del personal al servicio de la

administración del Consell.

Tercero. Notificar este acuerdo a la funcionaría municipal Ana Isabel Zarzuela Luna.

Cuarto. Comunicar el acuerdo adoptado al Consell Jurídic Consuitiu de la Comunitat Valenciana».

Sin intervenciones, el Pleno, por unanimidad, acuerda aprobar, en sus propios términos, la propuesta

anteriormente transcrita, que ha sido dictaminada por la Comisión Informativa de Gobernación de 22 de enero

de 2015.
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HACIENDA

9. RENTAS Y EXACCIONES. PROPOSICIÓN DE RECONOCIMIENTO EXTRAJUDICIAL DE CRÉDITOS
N» 1/2015 DEL INSTITUTO MUNICIPAL DE CULTURA Y JUVENTUD DE BURJASSOT (EXPTE.

000001/2015-07)

Por unanimidad de los asistentes se acuerda retirar este punto para incorporar nueva documentación al

expediente.

PROMOCIÓN ECONÓMICA

10. PROMOCIÓN ECONÓMICA. RATIFICACIÓN DEL DECRETO 201400353 SOBRE LA MODIFICACIÓN
DE DENOMINACIÓN DE LA ENCOMIENDA A CEMEF, SLU, «PROGRAMA DE ALFABETIZACIÓN
INFORMÁTICA Y TECNOLÓGICA» (EXPTE 000033/2014-05.60.01)

Vista la propuesta del delegado del área, que se transcribe a continuación:

«Visto el Decreto: número 2014003553, de fecha 31 de diciembre de 2014, sobre la modificación de la

denominación de la encomienda de gestión de la prestación del servicio "Programa de Intervención Social del

Proyecto RIU 613 Viviendas" por el de "Programa de Alfabetización Informática y Tecnológica".

Por ello, eleva al Pleno la siguiente propuesta de

ACUERDO

Ratificar, en todos sus términos, el decreto que se transcribe seguidamente:

Decreto: 2014003553

Fecha: 31 de diciembre de 2014

Expediente: HACIENDA - 000033/2014-05.60.01

Rafael García García, alcalde-presidente del Ayuntamiento de Burjassot, en virtud de las atribuciones

conferidas en el artículo 21 de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases de Régimen

Local, y demás disposiciones que la complementan y desarrollan.

EXPEDIENTE: 000033/2014-05.60.01

Visto el acuerdo de Pleno de fecha 25 de octubre de 2011 por el que se encomienda a la empresa

municipal CEMEF, SLU la gestión de la prestación del servicio "Programa de intervención social del

Proyecto RIU 613 Viviendas" hasta el 31 de julio de 2012.

Vistos los acuerdos de la Junta de Gobierno Local de fechas 2 de julio de 2012, 4 de febrero de 2013

y 29 de abril de 2013 por los que se amplia la duración de la encomienda hasta el 31 de diciembre de

2013.

Visto el acuerdo adoptado por la Junta de Gobierno Local de fecha 23 de diciembre de 2013 por el

que se amplia la duración de la encomienda efectuada a la empresa municipal CEMEF, SLU para la

gestión de la prestación del servicio "Programa de intervención social del Proyecto RIU 613

Viviendas" con una duración hasta el 31 de diciembre de 2014"; y Servicio: Prestación del Servicio

Técnico Informático.

Vista el informe técnico relativo a la ampliación de la encomienda de gestión a CEMEF SLU del

programa de alfabetización informática y tecnológica del Centro Socioeducativo Díaz-Pintado de

Burjassot de fecha 17 de diciembre de 2014.
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Vista la propuesta presentada por el Concejal Delegado del Área de Promoción Económica, de fecha
22 de diciembre de 2014.

Visto el informe emitido por la Intervención Municipal ns 290/2014, de fecha 30 de diciembre de 2014.

Visto el informe emitido por la Secretaría ne 61/2014, de fecha 31 de diciembre de 2014.

Considerando lo dispuesto en el artículo 21.1 k) de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las

Bases de Régimen Local.

RESUELVO

Primero. Aprobar la modificación de denominación de la encomienda de gestión de la prestación del

servicio "Programa de Intervención Social del Proyecto RIU 613 viviendas" por el de "Programa de

Alfabetización Informática y Tecnológica".

Segundo. Dar traslado al Pleno de la presente resolución para su ratificación».

Abierto el turno de intervenciones, se producen las siguientes:

Por el grupo Popular, Cristina Subiela manifiesta que este punto ya había pasado por urgencia en el pleno

anterior. Parece ser que ha habido una incidencia y ha tenido que ser aprobado por la Junta de Gobierno, por

lo que no entiende cual era la urgencia de su aprobación.

El alcalde contesta que es cierto que este asunto era urgente y por eso se aprobó por decreto de alcaldía

que ahora eleva al pleno para su ratificación.

Finalizado el turno de intervenciones, el Pleno, por veinte votos a favor (8 PSOE, 1 Bloc, 1 EU y 10 PP, y una

abstención (1 Vicente Valero Hernández, que se había ausentado de la sesión durante la votación), acuerda

aprobar, en sus propios términos, la propuesta anteriormente transcrita.

11. PROMOCIÓN ECONÓMICA. MOCIÓN SOBRE EL APARACIMIENTO DE VEHÍCULOS DEL EDIFICIO
DE MAESTRO LOPE-EMILIA CARSI (EXPTE. 000035/2014-05.60.01)

Vista la propuesta del delegado del área, que se transcribe a continuación:

«Ma Cristina Subiela Escriba, concejal y portavoz del grupo municipal del Partido Popular en el Ayuntamiento

de Burjassot, en nombre y representación del mismo, y al amparo del artículo 97 del ROF (RD 2568/86),

presenta para su debate y, en su caso, aprobación por el Pleno de la corporación, la siguiente

MOCIÓN

El Pleno del Ayuntamiento de Burjassot de fecha 25 de enero de 2011 acordó crear la encomienda de gestión

del Servicio Público de Aparcamiento de Vehículos en el edificio ubicado en la confluencia de las calles

Maestro Lope-Emilia Carsí. La construcción de dicho aparcamiento fue financiada con cargo al conocido

como Plan E y supuso un coste de 2,5 millones de euros.

El acuerdo primero de dicho Pleno decía:

Afectar el inmueble ubicado en la confluencia de las calles Maestro Lope-Emilia Carsí a la prestación

del servicio público de aparcamiento de vehículos. Una vez haya finalizado la construcción y recibido

el edificio por parte del Ayuntamiento, este deberá darse de alta en el Inventario de Bienes

Municipales y en el Registro de la Propiedad con la calificación jurídica de servicio público de

aparcamiento de vehículos.

1OEDATA27DEQENERDE.2015.
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El segundo:

Declarar servicio público la actividad de aparcamiento de vehículo.

Y el acuerdo tercero:

Encomendar la gestión a Cemef, SLU, (...) La gestión de este servicio se financiará con las tarifas

incluidas en la Ordenanza reguladora del precio público por la prestación del servicio que se está

tramitando en expediente independiente.

El edificio tiene una estructura de 5 plantas más sótano, con una capacidad que supera las 250 plazas de

aparcamiento. Cemef realiza todos los trámites con usuarios y gestión administrativa necesaria para

desarrollar la actividad. Dichas plazas de aparcamiento únicamente se ofertan en alquiler mensual fijo.

La finalidad de la construcción del parking público era, en principio, atender la gran demanda de los vecinos

de plazas de aparcamiento, sobre todo en la zona de centro, ante la escasez de las mismas, y, teniendo en

cuenta además, la necesidad de la zona por ser el centro neurálgico del municipio, con transito constante

urbano por ubicación del Ayuntamiento, comercios, bancos, etc.

Sin embargo, actualmente sólo se encuentran en uso la planta baja y 3 plantas (la tercera casi vacía). A

mediados de 2013 y, visto que no era posible habilitar el sótano para aparcamiento temporal, se cedió al

Ayuntamiento para depósito de materiales y equipamiento municipal.

Según refiere textualmente el PAIF 2015 de la empresa pública Cemef, aprobado por el Consejo de

Administración, de fecha 28 de octubre de 2014:

Desde su puesta en funcionamiento la media de ocupación mensual es de 85 plazas, suponiendo

unos ingresos muy por debajo de los previstos inicialmente, cuando se encomendó su gestión.

A fecha de hoy, no se ha logrado que aumente la demanda de plazas.

En su día, el Partido Popular propuso destinar parte de las plazas de aparcamiento a "parking público en

rotación" para atender la demanda de los vecinos y foráneos que acuden diariamente a la zona centro a

realizar gestiones, compras, etc, y no sólo a alquiler fijo mensual de todas las existentes. Pero no se tuvo en

cuenta tal propuesta.

Es evidente que el aparcamiento público esta siendo desaprovechado y que no se ha conseguido, al menos

en parte, el objetivo para el que fue construido.

Ante la actual situación, dado que siguen sin ser ocupadas un 60% de las plazas existentes, no consiguiendo

aumentar la demanda en alquiler fijo; y siendo inferiores los ingresos a los inicialmente previstos, es por lo

que, el Grupo Popular insistimos nuevamente en que se proceda al destino del total o parte de las plazas

desocupadas a "parking público en rotación" para lo que proponemos al Pleno de la Corporación, la adopción

de los siguientes:

ACUERDOS

Primero. Instar al equipo de gobierno local a destinar el total o parte de las plazas desocupadas del

aparcamiento público, ubicado en la confluencia de las calles Maestro Lope-Emilia Carsí, a "parking público

en rotación", aplicando la tarifa correspondiente, previa modificación de la ordenanza reguladora que regula el

precio público de dicho aparcamiento.

Tercero. Dar traslado de la moción al tejido asociativo del municipio, y proceder a su difusión en los medios

de comunicación municipales».

Abierto el turno de intervenciones, se producen las siguientes:

^^^^
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Por el grupo Popular, Cristina Subiela agradece a todos los grupos el apoyo a su moción y a continuación

expone brevemente el contenido de la misma. Que considera que esto va a ser beneficioso para la

ciudadanía y para la situación económico-financiera de la empresa pública, que tiene encomendada la

gestión de este servicio.

Que Compromís presentó una enmienda para que los comerciantes de la localidad pudieran ofrecer a sus

clientes una especie de tiques para poder aparcar, que también fue acogida en la comisión informativa.

Por el grupo Bloc-Compromís, Emili Altur manifiesta que, en el mes de diciembre, solicitó que este tema

se quedase sobre la mesa para poder hacer unos estudios pertinentes, a lo que accedió el Partido Popular.

Que su grupo hizo una enmienda, que en parte fomenta un poco el comercio local, para que por los

comerciantes de la localidad tuvieran algún tipo de descuento en forma de tíquets, siempre que se diesen a

sus consumidores. Quiere agradecer a la portavoz del Partido Popular que aceptara esta enmienda y al resto

de partidos, que la apoyaran en la comisión.

Por el grupo Socialista, José Ruíz manifiesta que su grupo dará su apoyo a esta moción porque considera

que es buena para la ciudadanía de Burjassot.

Finalizado el turno de intervenciones, el Pleno, por unanimidad, acuerda aprobar, en sus propios términos, la

propuesta anteriormente transcrita, que ha sido dictaminada por la Comisión Informativa de Promoción

Económica de 22 de enero de 2015

12. DESPACHO EXTRAORDINARIO

No hay asuntos.

13. RUEGOS Y PREGUNTAS

Antes de dar comienzo a este punto del orden del día, se guarda un minuto de silencio en relación con el

reconocimiento del genocidio armenio, asunto que se ha tratado en el punto número 5 de esta sesión.

Abierto el tumo de intervenciones, se formulan los siguientes ruegos y preguntas:

Por el grupo Popular, Cristina Subiela, formula los siguientes:

1. Ruega que se facilite copia del informe final, con la correspondiente justificación económica por

los gastos generados y gestión de fondos recibidos en el ejercicio 2014, por la Asociación para la

Promoción e Inserción Profesional, APIP-ACAM.

2. Ruega que se facilite copia del expediente y las cantidades justificadas a las que se hace

referencia en el informe de intervención 289/2014, referente a la rendición de cuentas, de pagos a

justificar, por el exconcejal José Blanco. Según este informe ha habido un exceso en el plazo

máximo legal de justificación y las cantidades justificadas no son conformes con la finalidad para

la que fueron concedidas. No obstante, según el informe que se solicita, existe justificación

documental e ingreso de la cantidad restante y se aprueba por la Junta de Gobierno pese a este

informe.

3. Que hace ya dos plenos que se debatió una moción por despacho extraordinario, sobre

ampliación de le encomienda a CEMEF para la prestación del servicio del Programa de

Intervención Social, Proyecto RIU 613 viviendas. El día siguiente, el secretario emite un informe

que dice que la mayoría necesaria para la apreciación de la urgencia de los asuntos a tratar en

las sesiones ordinarias del pleno, no incluidos en el orden del día, es de la mayoría absoluta y

como en este asunto se obtuvo con el voto calidad del alcalde, el acuerdo tratado es nulo. Puede

que haya más acuerdos aprobados de esta forma, por ello pregunta, ¿por qué no se dijo y se

advirtió en ese mismo pleno?
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4. Sobre la personación del Ayuntamiento como acusación particular en las diligencias previas que

se siguen en el juzgado de primera instancia de Paterna contra el exconcejal, José Blanco, hay

dos cuestiones:

4.1 Hubo un requerimiento del juzgado solicitando certificación del secretario sobre: las

adjudicaciones efectuadas, desde finales del año 2010 hasta la fecha, de la caseta de

la piscina y que se identifique a las personas a las que se les adjudicó y que la

explotaron. Desde la detención y puesta a disposición judicial de José Blanco, el

alcalde dijo, que de todo lo sucedido con este señor se había informado puntualmente

a la portavoz del Partido Popular. Pero de este requerimiento no ha tenido constancia
¿por qué no se ha informado a la oposición?. Se ruega que se facilite copia del

expediente.

4.2 Ruega que se facilite copia del informe del secretario número 61/2014 de 31 de

diciembre, por el que declara nulo dos mociones tratadas en despacho extraordinario

en el pleno de 30 de diciembre de 2014 en las que la urgencia no obtuvo la mayoría

absoluta.

Por el grupo Popular, Sonta Casaus, formula los siguientes:

1. ¿Se ha notificado el cambio del puesto de trabajo a la funcionaría de este Ayuntamiento, Pilar
Badía? ¿Se ha modificado recientemente la RTP? ¿Las tareas que está realizando, corresponden

a su puesto de trabajo?

2. ¿Qué administración ha pagado unos 28.000 euros por una subvención que según el expediente
se refiere a "menores y familias en período estival" y que ha servido para hacer la modificación

presupuestaria y pagar el comedor infantil estival?.
3. ¿Para cuándo se va a hacer cumplir el acuerdo plenario de 23 julio de 2013 sobre el otorgamiento

de la máxima distinción al guardia civil asesinado por ETA, Miguel Ángel Cornejo?
4. Ante las denuncias interpuestas por el alcalde anterior por posible atentado contra su honor, por

declaraciones vertidas por un grupo en una red social, y teniendo en cuenta que es un delito
privado, ¿quién ha pagado los costes de abogado y procurador que le han asistido en todos los

procesos?
5. Sobre los contenedores de esa falsa ONG, que en realidad es un SL ¿dónde está registrada la

entrada de esos 6.000 euros anuales que según el convenio, deberían haberse ingresado desde

hace nueve años?
6. En el decreto 3003/2014 se ha recortado la partida presupuestaria para el gabinete

psicopedagógico en 10.000 euros ¿por qué motivo?
7. En el decreto 3178/2014 de Hacienda, sobre autorización de un fondo a justificar de 250 euros al

alcalde por la gala del cáncer, ¿para qué se pagó esta cantidad si el alcalde, en la gala, dijo que
el Ayuntamiento ya había dado una cantidad diferente? Se ruega que se facilite la justificación de

esos 250 euros.
8. En el Consejo de Participación Ciudadana un vecino preguntó por el producto que se utilizaba

para la limpieza de los pipi-canes ¿cuál es ese producto?
9. ¿Si se aprueba el reconocimiento de operaciones no presupuestarias, se puede decir que tienen

consignación presupuestaria?
10. Ruega se facilite copia de informe de intervención sobre el decreto 3443/2014, de un gasto a

justificar. ,„..,, u
11 Ruega se facilite informe del jefe de la Agrupación Local de Protección Civil al que se hace

referencia en el decreto de 18 de diciembre de 2014, de Gobernación, por el que se da de baja a
15 miembros de Protección Civil.

12. Ruega se facilite copia del informe de intervención 287/2014, de 22 de diciembre, sobre la

prórroga, para el año 2015, del presupuesto municipal.
13. Ruega se facilita copia del expediente 3/2015 de aprobación de reposición de anticipo de caja por

importe de 7.960 euros.
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14. Los pagos a justificar aprobados en los decretos 36, 38, 40 y 41 de 2015, por un importe cada

uno de 1.000 euros, ¿para qué concepto eran?. Ruega que se le facilite copia del informe de

intervención relativo a estos pagos.

15. El decreto 60/2015 se refiere a un pago a justificar por importe de 5.500 euros, ¿es posible que

se trate de este importe? ¿no debería ser como máximo de 2.500 euros? ¿para que concepto o

partida presupuestaria es? Ruega que se les facilite copia del informe de intervención.

16. En Junta de Gobierno de fecha 30 de diciembre de 2015, se aprueba contratar los servicios de un

ingeniero de caminos, canales y puertos, ¿para qué se contrata este servicio? Ruega que se les

facilite copia del informe de intervención de fecha 15 de diciembre de 2014.

17. Al entrar a esta sesión se ha comprobado que hay una cámara de video, que no es la de la

Corporación, ¿se puede grabar los plenos por una cámara privada? ¿para qué es esta cámara?.

Contestaciones a algunas de las preguntas formuladas:

Por el grupo Compromís, Emili Altur, responde a la pregunta número 17, formulada por la concejala Sonia

Casaus y le aclara que la cámara solamente le enfoca a él y a la concejala Lluna Arias. Que para instalarla,

por supuesto, se han pedido permiso al alcalde y además ha habido sentencias del Tribunal Constitucional,

que avalan que miembros de la Corporación se puedan grabar así mismos.

Por el grupo Socialista, José Ruiz, responde a la pregunta número 6, formulada por la concejala Sonia

Casaus y le aclara que por mucho que vuelva a preguntar en todos los plenos, la contestación siempre va a

ser la misma, no había obligación por parte de la empresa de ingresar 6.000 euros anuales, lo que dice el

convenio es que se comprometen a invertir, sufragar o pagar esos euros, en aquellas acciones que se digan

desde el Ayuntamiento.

El alcalde responde a las siguientes preguntas:

1. A la número 3, formulada por la concejala Sonia Casaus, que cuando hayan calles nuevas, se

cumplirá ese acuerdo.

2. A la número 4.1, formulada por la concejala Cristina Subiela, sobre que no era conocedora de que se

hubiese hecho algún requerimiento a este Ayuntamiento por parte del juzgado, decir que para

recabar esta información, el gerente de CEMEF hizo su informe a instancias del secretario.

3. A la número 4.2, formulada por la concejala Cristina Subiela, aclararle que al respecto de la

personación del Ayuntamiento, efectivamente, se aprobó con posterioridad en una Junta de Gobierno

y no entiende porque se pregunta aquí públicamente por esa cuestión.

4. A la número 3, formulada por la concejala Cristina Subiela, recordarle que en un pleno, hubo una

moción que el Partido Popular quisieron presentar por despacho extraordinario y se les dijo que al no

haber obtenido mayoría absoluta, no se podía tratar. Que efectivamente, en el último pleno sucedió

algo similar pero a pesar de ello, se aprobaron dos mociones. Que cuando el secretario advirtió esa

situación, informó de la nulidad de estos acuerdos. Posteriormente uno de los asuntos se aprobó por

decreto y otro en Junta de Gobierno.

Y no habiendo otros asuntos a tratar, el presidente levanta la sesión, de la cual, como secretario, certifico y

firmo junto con el alcalde.

El secretario
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